
Protok«l Nr 65/2024

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 10 stycznia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorz4dowej - Zbigniew Tymecki;
Pracownik Zakładu Obsługi (światy Samorządowej - Maria Cłunielewska;
Pracownik Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Małgorzata Szczukowska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

1.
2.

3.
4.
5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Analiza zatrudnienia w placówkach oświatowo - wychowawczych oraz analiza
wynagrodzeń uzyskiwanych przez pedagogów na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego;
Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2023r.;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Pani Szczukowska przedstawiła Komisji strukturę zatrudnienia pracowników
niepedagogicznych w gminnych placówkach oświatowych (informacja stanowi załącznik do
niniejszego protokołu). Pan Grzeca zapytał, czy w Przedszkolu Nr 3 jest jeszcze jakaś osoba,
która ma uprawnienia do pełnienia obowiękógv dyrektora. Pani Szczukowska odpowiedziała,
że nie ma osoby, która miałaby uprawnienia do zarządzania oświatą. Dyrektor ZOOS
powiedział, że aby móc kandydować w konkursie w kwietniu na dyrektora trzeba być co
najmniej nauczycielem mianowanym, trzeba mieć 5 - letni okres zatrudnienia na stanowisku
nauczycielskim, ukończone zarządzanie oświatą i co najmniej dobrą ocenę. Do konkursu nie
przystąpiła osoba, posiadająca te wymogi, dlatego stanowisko powierzono nie nauczycielowi
za zgodą kuratora. Pani Pająk zapytała czy nie jest przesadą: Przedszkole Nr 3 - 4 woźne
oddziałowe, Przedszkole Nr 2-10 woźnych oddziałowych. Pani Szczukowska odpowiedziała,
że panie woźne są przy każdym oddziale, natomiast 2 woźne z Przedszkola Nr 2, pracują przy
oddziałach zamiejscowych w Przedszkolu Nr 3. Dyrektor ZOOS poinformował, że od 1
września sytuacja będzie całkowicie uporządkowana. Nie %dzie żadnych oddziałów
zamiejscowych. Te oddziały, które fizycznie są w Przedszkolu Nr 3 będą tam faktycznie
przypisane. Pan Grzeca zapytał czy od l września te panie wrócą do swoich oddziałów. Pani
Szczukowska odpowiedziała, że odchodz4 na emeryturę. Pan Grzeca stwierdził, że woźne
oddziałowe należało przenieść i zatrudnić w Przedszkolu Nr 3. Pani Szczukowska dodała, że te
woźne nie chciały podlegać pod nowego pracodawcę. Dyrektor ZOOS powiedział, że taka
sytuacja nie powinna zaistnieć, że w jednej placówce jest trzech dyrektorów. Pan Grzeca
zapytał, czy panie delegowane do Przedszkola Nr 3 otrzymują delegacje. Dyrektor ZOOS
odpowiedział, że nie.

Pani Chmielewska przedstawiła Komisji informację w zakresie wynagrodzeń uzyskiwanych
przez pedagogów na poszczególnych stopniach awansu zawodowego (informacja stanowi
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załącznik do niniejszego protokołu). Zaznaczyła, że w 2023r. nauczyciele osiągnęli średnie
wynagrodzenie wymagane ustawą na każdym stopniu awansu zawodowego, a nawet znacząco
je przekroczyli. Do średniego wynagrodzenia nie wlicza się dodatków wiejskich, świadczeń
socjalnych i dodatku na start. Pan Grzeca zapytał o godziny ponadwymiarowe. Pani
Chmielewska odpowiedziała, że są to godziny ponad etatowe wynikające z arkusza
organizacyjnego. Dyrektor ZOOS wyjaśnił, że nauczyciel zgodnie z Kartą Nauczyciela w
czasie nieprzekraczającym 40 godzin jest zobowiązany realizować pensum, najczęściej 18
godzin i się samokształcić. Jeżeli poza pensum będą realizowane zajęcia z ramowych planów
nauczania, a nie np. kółka zainteresowafi, to będą to godziny ponadwymiarowe. Zaznaczył, że
gdyby nie byłoby żadnych zaje,c ponadwymiarowych, to iiie byłoby szans, aby zrealizować
średnie wynagrodzenia. Pan Kąkol zapytał o liczbę nieobecności w pracy 2707. Średnio jest to
14 dni na nauczyciela, dla niego jest to dużo, co ma na to wpływ. Pani Chmielewska
odpowiedziała, że tą licz% zawyżają urlopy macierzyńskie, niemniej jednak liczba zwolnień
chorobowych uległa zmniejszeniu, dochodzi także opieka nad dziećmi. Dyrektor ZOOS dodał,
że jest też kwestia wieku, kadra nie jest młoda, mniej odporna na choroby.

Komisja, po dokonaniu analizy, nie wniosła zastrzeżeń do przedstawionych informacji.

Ad.3. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2023r.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń w
miesiącu grudniu 2023r.

Ad.5. Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. ArturJuhnke -Przewodniczący

2. LucynaPająk-ZastępcaPrzewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek %kol - Członek

5. RobertSieg -Członek

6. Barbara Szlezer - Członek
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protoki ował:

Tomasz Dix
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